

**Ajuntament de València**

Informació pública de l'aprovació de l'informe ambiental i territorial estratègic de la proposta de Pla especial Cases de Bàrcena. [2020/1654]

La Junta de Govern Local de l'Ajuntament de València, en la sessió celebrada el 14 de febrer de 2020, va adoptar l'acord que en la part dispositiva diu el següent:

«Primer. Aprovar el document de síntesi del procés de participació ciutadana habilitat per l'ajuntament amb caràcter previ a l'elaboració del Pla especial de Cases de Bàrcena, adaptant el document d'estudis previs al resultat de la valoració i anàlisi de la viabilitat de les propostes que han sorgit del procés de participació ciutadana, en els termes que recull l'esmentat document de síntesi.

Segon. Concloure que la proposta del Pla especial de Cases de Bàrcena no té efectes significatius sobre el medi ambient d'acord amb els criteris establerts en l'annex VIII de la LOTUP.

Tercer. Resoldre favorablement l'avaluació ambiental i territorial estratègica pel procediment simplificat de la proposta del Pla especial de Cases de Bàrcena, i designar com a alternativa més idònia mediambientalment en aquesta actuació l'alternativa 1 descrita en el fonament de dret cinquè de l'Informe ambiental, tenint en compte en la versió preliminar del pla les consideracions establides en el fonament de dret setè d'aquest informe.

Quart. Donar compte del contingut de la resolució de l'Informe ambiental i territorial estratègic pel procediment simplificat a totes les persones interessades que apareguen en la tramitació ambiental d'aquesta actuació, incloent-hi l'informe en la documentació de l'instrument de planejament urbanístic, identificant com a públic interessat a l'Associació de Veïns de Cases de Bàrcena i l'Associació d'Ames de casa, i a F. Pomares Olmos i uns altres.

Cinquè. Ordenar la publicació de la resolució de l'Informe ambiental i territorial estratègic pel procediment simplificat en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*, als efectes previstos en l'art. 51.7 de la LOTUP.

Sisè. La resolució de l'Informe ambiental i territorial estratègic pel procediment simplificat no és susceptible de cap recurs per considerar-se un acte de tràmit, sense perjudici dels recursos que, si és el cas, procedisquen en via contenciosa administrativa contra l'acte que aprobe l'instrument de planejament corresponent, la qual cosa no és inconvenient perquè pugui utilitzar-se els mitjans de defensa que s'estimen pertinents en Dret.

Setè. La resolució de l'Informe ambiental i territorial estratègic pel procediment simplificat perdre la vigència i cessarà la producció dels efectes que li són propis, si una vegada publicat en el DOGV, no s'haguera procedit a l'aprovació del pla en el termini màxim de quatre anys des de la publicació. En aquests casos, l'òrgan promotor haurà d'iniciar novament el procediment d'avaluació ambiental i territorial estratègica simplificada del pla o programa.»

València, 19 de febrer de 2020.– El secretari: Manuel Latorre Hernández.

Ayuntamiento de València

Información pública de la aprobación del informe ambiental y territorial estratégico de la propuesta del plan especial Casas de Bàrcena. [2020/1654]

La Junta de Gobierno Local del Ayuntamiento de Valencia, en sesión celebrada el 14 de febrero de 2020, adoptó el acuerdo que en su parte dispositiva dice lo siguiente:

«Primero. Aprobar el documento de síntesis del proceso de participación ciudadana habilitado por el Ayuntamiento con carácter previo a la elaboración del plan especial de Casas de Bàrcena, adaptando el documento de estudios previos al resultado de la valoración y análisis de la viabilidad de las propuestas que han surgido del proceso de participación ciudadana, en los términos que recoge el mencionado documento de síntesis.

Segundo. Concluir que la propuesta del plan especial de Casas de Bàrcena no tiene efectos significativos sobre el medio ambiente conforme a los criterios establecidos en el Anexo VIII de la LOTUP.

Tercero. Resolver favorablemente la evaluación ambiental y territorial estratégica por el procedimiento simplificado de la propuesta del plan especial de Casas de Bàrcena designando como alternativa más idónea medioambientalmente en esta actuación la alternativa 1 descrita en el fundamento de Derecho quinto del informe ambiental, teniendo en cuenta en la versión preliminar del plan las consideraciones establecidas en el fundamento de Derecho séptimo de este informe.

Cuarto. Dar cuenta del contenido de la resolución de Informe Ambiental y Territorial Estratégico por el procedimiento simplificado a cuantos interesados aparezcan en la tramitación ambiental de esta actuación, incluyendo el informe en la documentación del instrumento de planeamiento urbanístico, identificando como público interesado a la Asociación de Vecinos de Casas de Bàrcena y la Asociación de Amas de Casa, y a F. Pomares Olmos y otros.

Quinto. Ordenar la publicación de la resolución del Informe Ambiental y Territorial Estratégico por el procedimiento simplificado en el Diario Oficial de la Generalitat Valenciana, a los efectos previstos en el art. 51.7 de la LOTUP.

Sexto. La resolución del Informe Ambiental y Territorial Estratégico por el procedimiento simplificado no es susceptible de recurso alguno por considerarse acto de trámite, sin perjuicio de los recursos que, en su caso, procedan en vía contencioso-administrativa frente al acto que apruebe el instrumento de planeamiento correspondiente, lo que no es inconveniente para que pueda utilizarse los medios de defensa que se estimen pertinentes en Derecho.

Séptimo. La resolución del Informe Ambiental y Territorial Estratégico por el procedimiento simplificado perderá su vigencia y cesará la producción de los efectos que le son propios, si una vez publicado en el DOGV, no se hubiera procedido a la aprobación del plan en el plazo máximo de cuatro años desde su publicación. En tales casos, el órgano promotor deberá iniciar nuevamente el procedimiento de evaluación ambiental y territorial estratégica simplificada del plan o programa.»

Valencia, 19 de febrero de 2020.– El secretario: Manuel Latorre Hernández.

Signat electrònicament per:

Antefirma	Nom	Data	Emissor cert	Núm. sèrie cert
CAP SECCIO (TD) - SERV. DE PLANEJAMENT	ESPERANZA COLOME LATORRE	10/03/2020	ACCVCA-120	16256914818107970332 9202045889083987981